
Inlichtingen, afluisterpraktijken en spionage. De kranten staan er deze week bol van. Jeanine en Ronald 
zullen nog door heel wat stof moeten gaan. Misschien hangt er zelfs nog wel een Weekersje in de lucht. 
Spannende tijden dus in bestuursland. In dezelfde week citeert deze nieuwsbrief op pagina vijf de kersverse 
voorzitter Bert Visscher: “Ik ben een controlfreak”. Tot hoe ver deze controle zal reiken moet nog blijken; 
duidelijk is in elk geval wel dat de nieuwe preses onze vereniging goed wil leren kennen. De komende 
weken zal Bert dus overal zijn. Wellicht schuwt hij daarbij gebruik van het Stratos-satelietgrondstation nabij 
het Friese Burum niet of heeft hij connecties bij de NSA. Je weet het tegenwoordig allemaal niet meer. Een 
ding staat wat ons u betreft echter wel hoog in het vaandel: voel u vrij om te zeggen wat u denkt en wees 
jezelf. Want alleen op die manier kunnen mensen u en onze vereniging pas écht leren kennen. 

Met vriendelijke groet namens de redactie,

Arjan Bosch (arjanbosch@hotmail.com) en Wouter Dijk (wouterdijk@hotmail.com)

Flitsend het jaar in!
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GERNER - De puzzels in de nieuwsbrief zijn soms makkelijk, maar 
vaak verdraaid lastig. Neem de FotoSwap, voor sommige clubleden 
een onoverbrugbare horde. Elsbeth Schaapman sprong er echter 
makkelijk overheen, en wist in de opgave van de vorige nieuwsbrief 
Wesley Jansen en Benjamin Stokvis te herkennen. Ze pakte de laptop 
en stuurde aanstonds een mail naar de hoofdredactie. Uit alle goede 
antwoorden kwam de spits van F4 vervolgens als winnaar uit de bus. Ze 
ontving een prijzenpakket van haar favoriete club Feyenoord, Graziano 
Pellè is haar favoriete speler. Als klap op de vuurpijl is Elsbeth door 
de redactie verkozen tot Held van de Maand. In deze nieuwsbrief een 
nieuwe FotoSwap, stuur je antwoord naar arjanbosch@hotmail.com of 
wouterdijk@hotmail.com

Stabij Spreekt

Held van de maand 

 ‘Als je 0-2 achterkomt, is een 1-1 niet 

meer mogelijk’

VierVierTweet
@JanWittenberg Stuur wel een paar 

jongens om je snor te bewerken

      - Herben Scherpenkate
@hscherpenkate heb tot 18:00 uur 

gewacht op je ‘mannetjes’ bij de Arena.

Ik heb ze niet gezien. Ben maar in 

de trein gestapt 

      - Jan Wittenberg
Even de kampioenswedstrijd van HHC

verpest, 3-4 gewonnen met de toppers!

      - Esther Zielman
Morgenvroeg 05:00 er uit voor mijn 

favoriete nr 1, lucky man, van Emmerson

Lake § Palmer #top2000 #radio2

      - Dick Kroon



Tevens praktijk voor podologie

Julianastraat 19

Dalfsen

Telefoon (0529) 431615

De voetbalspeciaalzaak 
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NIEUWJAARSTOESPRAAK
Gerner - Traditiegetrouw houdt ASC’62 elk jaar in januari een receptie voor alle leden om elkaar te  
begroeten en elkaar het beste te wensen voor het nieuwe jaar. Tijdens deze receptie houdt de voorzitter 
namens het bestuur zijn nieuwjaarstoespraak waarin wordt stil gestaan bij het voorbije jaar. De jubilarissen 
van het betreffende jaar worden gehuldigd en eventuele andere officiële plechtigheden vinden plaats.   

Hoewel Jurrie van Keulen al afscheid had genomen als voorzitter van de vereniging, restte hem nog één 
laatste officiële handeling, namens het bestuur verzorgde hij de toespraak op de nieuwjaarsreceptie van 
zaterdag 4 januari jl. Tijdens zijn laatste toespraak als (voormalig) voorzitter, maakte hij ondermeer bekend 
wie de beoogde toekomstige voorzitter was. 

Het bekend maken van de jubilarissen tijdens de receptie was niet nieuw. In de afgelopen tien jaar hebben 
vele verenigingsleden uit handen van Jurrie een oorkonde met de bijbehorende versierselen ontvangen. 
Van de zeven jubilarissen van dit jaar was Janneke Stokvis (40 jaar lid) de enige aanwezige dame. De 
oorkonde voor Corine Dijk (20 jaar lid) werd in ontvangst genomen door vader Herman Dijk. Overige 
jubilarissen waren Alfred Dijkslag (25 jaar lid), Henk Bakker (25 jaar lid), Berry Roeberts (25 jaar lid), Bert 
Stokvis (40 jaar lid) en Marinus Scherpenkate (50 jaar lid). Voorafgaand aan de huldigingen werd er nog 
afscheid genomen van Ton Kooij. Ton maakte als voorzitter voetbalzaken deel uit van het bestuur maar 
heeft vanwege omstandigheden deze taken afgestoten.

In zijn toespraak stond Jurrie van Keulen stil bij een aantal actuele zaken:
“Binnen ASC’62 is er aandacht voor het project Respect. Als je wat wilt veranderen begin dan bij jezelf. Jij 
hebt namelijk zelf het meeste invloed op je eigen handelen, ingesleten patronen veranderen is al moeilijk 
genoeg. Als we allemaal persoonlijk veranderen  dan zijn we in staat om echt zaken te veranderen. Wacht 
dus niet op, en verwacht ook niet alles van een ander”.

Ten aanzien van de wijziging in de Drank- en Horecawet noemde Van Keulen de verantwoordelijkheid 
van iedereen, en niet alleen die van het bestuur.  Het ophogen van de leeftijdsgrens naar 18 jaar voor 
alcoholgebruik is iets waar het bestuur volledig achterstaat, vooral omdat we het hebben over een clubgebouw 
van een sportvereniging. Tegelijkertijd realiseert hij zich dat het handhaven van schenk- en sluitingstijden 
lastig is. Het handhaven van het schenkverbod van alcohol aan 16- en 17-jarigen, dat 1 januari 2014 inging, 
kan de nodige problemen opleveren omdat er amper controle te houden is over wie een gekocht drankje 
nuttigt. Van het vrijwillige barpersoneel kan niet verwacht worden dat zij zich in drukke periodes ook nog 
eens met extra legitimaties of discussies over het niet-schenken gaan bezig houden. 

Het komende jaar wordt een druk jaar. De schop gaat de grond in voor de nieuwe kleedkameraccommodatie. 
Hier zal veel zelfwerkzaamheid mee gemoeid zijn omdat de planning is om alles met het nieuwe voetbalseizoen 
gereed te hebben. Ondertussen blijft ASC gewoon draaien, zodat we ook hier weer kunnen laten zien wat 
er samen is te realiseren. Een gezellige bindende tijd waaraan we allemaal een steentje kunnen en moeten 
bijdragen, aldus Jurrie van Keulen.

Foto’s van de nieuwjaarsreceptie staan op het Picasa-fotoalbum van ASC’62. Deze is te vinden via de 
website bij ‘nieuws’ onder het menu ‘clubinformatie’.



Met ingang van 1 januari 2014 heeft de Rijksoverheid de leeftijdsgrens voor alcoholhoudende drank verhoogd van 16 naar 18 

jaar. Onze voormalig voorzitter noemde in zijn nieuwjaarstoespraak de gezamenlijke verantwoordelijkheid van iedereen, daar 

waar het gaat over een belangrijke wijziging binnen de Drank- en Horecawet.

Het is goed om te weten dat het geen onwil van de vrijwilligers achter de bar is, wanneer zij niet schenken aan personen onder de 18 jaar of 
wanneer zij bij sluitingstijd het clubgebouw sluiten. Namens voetbalvereniging ASC’62 hebben zij zich namelijk te houden aan de Drank- en 
Horecawet, en voetbalvereniging ASC’62 zijn we immers zelf (met z’n allen).

Daarnaast zijn er ook nieuwe regels van de gemeente Dalfsen ten aanzien van de schenk- en sluitingstijden: Zaterdag om 19:00 uur is het 
clubgebouw gesloten, door de week is dit om 24:00 uur. Wanneer deze tijden en het schenkverbod aan 16- en 17-jarigen niet worden nageleefd 
levert dit bij overtreding een boete op (ruim 1360 euro). Bij een tweede overtreding is dit bedrag vele malen hoger en de derde keer raakt de 
vereniging zelfs zijn vergunning kwijt.

Wij – alle leden van ASC – moeten consequent zijn. Sluitingstijd is sluitingstijd, geen uitzonderingen of excuses wanneer het weer eens 
gezellig is of als teams laat terugkomen van een verre uitwedstrijd. Wanneer je nog geen 18 jaar bent mag je geen alcohol nuttigen, je kunt het 
niet kopen maar mag het ook niet van een ander aannemen. Omgekeerd is het net zo strafbaar om alcohol te kopen en het door te geven aan 
personen die jonger zijn dan 18 jaar.

Dit is een duidelijk verhaal, en dit is ook iets wat we samen kunnen handhaven.

Geen druppel!

Zwoegen en afzien voor dames 1

Voor veel teams is de winterstop een tijd om het wat rustiger aan te doen. Bij Dames 1 is dit niet anders. De training 

is inmiddels wel hervat en er wordt meer dan in de 1e seizoenshelft gewerkt aan de fysieke conditie. Of dit bijdraagt 

aan goede resultaten in de competitie moet nog blijken. Feit is in elk geval wel dat de huidige competitie meer fysiek 

spelende teams kent dan het vorige seizoen. 

Door afwezigheid van enkele speelsters hebben een aantal speelsters bovendien een andere positie gekregen en is begonnen met de oefencampagne. 

Van Hellendoorn werd overtuigend gewonnen met 9-1, van HTC verloren met 0-6, een enigszins geflatteerde uitslag doordat ASC’62  al binnen 3 

minuten met een 0-2 achterstand werd geconfronteerd maar ondanks goed positiespel zelf het net niet wist te vinden. In de uitwedstrijd tegen 

HZVV uit Hoogeveen bleek al snel dat een brede 1e selectie geen luxe is. Toen HZVV kans op kans bleef missen was het Nienke Weijdeman die door 

goed  ‘stoorwerk’ de 0-1 kon aantekenen. Door de vele positiewisselingen was het op momenten nog wat onwennig. En daar wist de 1e klasser uit 

Hoogeveen wel raad mee. Uiteindelijk werd het 5-2 voor de tegenstander en was het Ingrid Lans, die door een pass van Susan Borger de diepte 

werd ingestuurd, die de 2e goal voor ASC ‘62 bijschreef. 

Het vertoonde spel gaf vertrouwen voor de 2e seizoenshelft maar was nog te wisselvallig. Er werd wel voorzichtig opgemerkt, dat als er wel 

3 wissels op de bank zouden zitten, winst mogelijk was. De competitie is al over de helft. Voor  de jeugdige selectie van ASC’ 62, waarbij de 

gemiddelde leeftijd nog verder is gedaald door de talentvolle Marit Rozemuller aan de selectie toe te voegen, is het voor ASC een nieuw begin om 

aan te haken en te zorgen voor een spannend competitieverloop of, als er sprake is van afhaken een investering voor het komende voetbalseizoen. 

De 1e competitiewedstrijd na de winterstop tegen vv de Weide (red. inmiddels gespeeld, uitslag is 2-2) is de eerste test.

4 NIEUWSBRIEF ASC’62 Editie februari 2014



Bert Visscher: “Ik ben een controlfreak”

Noa diss’n een friss’n.’ Zo gaf Jurrie van Keulen de voorzittershamer na 10 jaar over aan zijn opvolger: Bert Visscher. 

En fris is Bert (52) zeker. “Als ik er geen zin in had, begon ik er niet aan.” Ook echtgenote Ineke Roebers vond dat hij 

te graag wilde om het niet te doen. De komende periode gaat Bert zich vooral oriënteren. “Dan probeer ik zaterdags 

om half 8 op Gerner te zijn, en loop ik gewoon de hele dag mee.” Zonder daarbij overigens teveel met zijn voorganger te praten: 

“Ik wil er blanco instappen.”

GERNER - Een onbekende is Bert Visscher bij ASC allerminst. Als voorzitter voetbalzaken, scheidsrechter, jeugdleider, lid van de vrijwilligerscommissie 
en ‘chef de mission’ van het jaarlijkse schoolvoetbaltoernooi slijt hij sinds 1999 al de nodige uren op Gerner. Jaren daarvoor, zo tussen ’70 en 
’80, was hij spelend lid. Na een tussenpoos elders in het land namen zoons Niek (nu 23) en Bart (21) het voetballende gedeelte van hem over. 
Dochter Annika (21), werd weliswaar ook ASC’er, maar dan bij de turnafdeling.

Voorzitter

Nadat Jurrie bekend maakte als voorzitter te stoppen, vlogen 
al de nodige zinspelingen op een mogelijk voorzitterschap van 
Bert door de wandelgangen van ASC. Maar toen hij er op de 
ledenvergadering pardoes met een baantje als kascommissielid 
vandoor ging, leek hij die ambitie toch niet te hebben. Het bleek een 
afleidingsmanoeuvre, want toen Gerard Hemmen hem uiteindelijk 
persoonlijk benaderde, zag hij dat verzoek als een hele eer. Na 
diverse gesprekken met verschillende (oud-)bestuursleden, zo 
vlak voor de jaarwisseling, kon Bert thuis alvast trots vertellen dat 
hij de nieuwe voorzitter van ASC ging worden. Dat nieuws werd 
uiteindelijk op de nieuwjaarsreceptie wereldkundig. 

Met zijn werk als consultant, voornamelijk taxaties in de 
vastgoedsector, is hij doorgaans geen veertig uur per week meer 
zoet. “Het scheelt dus dat ik veel overdag kan doen”, zegt Bert. 
“Ik beheer mijn eigen agenda, een afspraak met de burgemeester 
kan ik bijvoorbeeld gewoon ’s middags plannen. Dat maakt het 
makkelijker.” Als voorzitter wil hij toegankelijk zijn en goede 
communicatie staat dan ook hoog in het vaandel. “Met dingen die 
ik niet weet, kan ik ook niks. Ik ben immers geen helderziende”, 
roept hij ieder lid op te zeggen waar ‘ie mee zit.  

Sportiviteit en gezelligheid

De kersverse voorzitter wil eerst verder rondkijken voor hij gaat roepen. Maar dat kijken doet hij dan wel bij alle teams. “Het liefst ben ik elke 
zaterdag op Gerner, want ieder team heeft recht op aandacht. Natuurlijk ben ik in de bestuurskamer als het eerste thuis speelt, maar ik wip ook 
even bij het achtste langs”, zegt hij zonder daarbij uit te sluiten ook wel eens een uitwedstrijd van het vlaggenschip te zullen bezoeken. Met de 
verhouding van selectieteams tot de minder prestatiegerichte elftallen zal hij zich verder niet teveel bemoeien. “Dat is aan voetbalzaken. Ik maak 
ook de opstelling van het eerste niet.”

Dat ASC’62 meer is dan alleen een voetbalvereniging, staat voor Bert buiten kijf. “Iedereen kent elkaar en deelt lief en leed”, zegt hij zelf al net 
zo bezield. Dat daaruit met enige regelmaat weer een roemrucht ASC-feestje voortvloeit is volgens hem niet erg. “Voetbal is onze core business. 
De vraag is dan of gezelligheid en sportiviteit elkaar bijten. Ik denk van niet. Natuurlijk moet je streven naar het hoogst haalbare, maar we zijn 
een binnen Dalfsen gewortelde vereniging. Met dat in het achterhoofd moet je eruit halen wat erin zit. Misschien kunnen we best een poosje in 
de eerste klasse mee. Maar als we daar structureel op inzetten moet er ten eerste ontzettend veel gebeuren en gaat het in de tweede plaats ten 
koste van de binding met het dorp. Daarin moeten we de balans zien te behouden. Want zo hoog mogelijk voetballen met een leeg clubgebouw 
is niet het streven, maar onderaan de vierde klasse bungelen met een enorme bieromzet is ook niks.”

                 [Lees verder op volgende pagina]

“Zo hoog mogelijk voetballen met een leeg clubgebouw is niet het streven, maar onderaan de vierde klasse 
bungelen met een enorme bieromzet is ook niks”
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Vervolg van vorige pagina - “Als het glad is en je rijdt de plomp in, moet je zwemmen. Maar als je weet dat het glad wordt, zorg je dat je 

winterbanden onder de auto hebt.” De verklaring van deze vergelijking? “Als je weet wat je over 10 jaar wilt, weet je ook wat je morgen moet 

doen.” Bert betitelt zichzelf dan ook als controlfreak. “Ik hou het liefst de regie in handen.” Zo voorziet de nieuwe preses een krimpend aantal 

basisschoolkinderen en dus minder aanwas voor de vereniging, met daarbij ook nog eens flink stijgende lasten. Daarom ziet hij heil in een 

intensievere samenwerking met buurman SV Dalfsen. 

“Laten we eerst eens een commissie van wijze mannen in het leven roepen die als een helikopter boven de verenigingen gaat hangen. Zij kunnen 

dan de gevoeligheden en de mogelijkheden tegen elkaar wegstrepen.” Dat moet volgens Bert dus niet direct op bestuurlijk niveau gebeuren,  

om te voorkomen dat er lading op zit. “Benadruk wat je samen kunt”, luidt zijn devies. “Dat lijkt heel simpel, want iedereen kent en spreekt 

elkaar. Maar toch zijn er veel haken en ogen. Hoe zit het met de contributie? Wie levert welke vrijwilligers? En ga zo nog maar even door.” Dat er 

binnen beide verenigingen ook een aantal meer conservatief aangelegde leden loopt, deert hem niet zo. “We kunnen het niet iedereen naar de 

zin maken, we moeten toch vooruit.” Op welke termijn de eerste stap gezet gaat worden en wie dat zal moeten doen is onduidelijk. “Daar gaan 

we nog uitgebreid op zitten broeden.

Zwager en sponsoring

Natuurlijk zijn er ook andere speerpunten. Zo staan de sponsorinkomsten door de crisis al langere tijd onder druk. “Het lastige met sponsoren is 

dat het vaak eenrichtingsverkeer is.” Bert wil bedenken hoe ASC vaker iets terug kan doen, als daar tenminste behoefte aan is. “Toen ik ooit de 

dames sponsorde hebben ze bij mij bijvoorbeeld eens alle ramen gewassen. Nou gaat het niet om die ramen, maar het is wel een stukje binding. 

We mogen de sponsoren wel wat vaker in het zonnetje zetten.” Hij voegt daaraan toe erg blij te zijn dat er voor deze taken zulke capabele 

mensen in de verantwoordelijke commissies zitten.

Middels een enquête wil Bert daarnaast - via de vrijwilligerscommissie - ook wel eens ontdekken hoe tevreden de vrijwilligers binnen de club 

eigenlijk zijn. Eén van die vrijwilligers is overigens zijn zwager, Henk Harink. Die zal in mei als penningmeester tot het bestuur toetreden, maar 

dat hoeft volgens allebei geen problemen op te leveren. “Ik heb het Henk en het bestuur gevraagd, en die voorzagen geen problemen. Zolang 

verjaardagen geen bestuursvergaderingen worden is het prima. Maar we gaan het natuurlijk wel eerst een poosje aankijken.”

“Toen ik ooit de dames sponsorde hebben ze bij mij eens alle ramen gewassen. Nou gaat het niet om die 
ramen, maar het is wel een stukje binding”

Heil in intensievere samenwerking met SVD
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Zaterdag 11 januari heeft het  ASC darttoernooi weer plaats gevonden in het clubgebouw. Dat dit jaarlijks terugkerende 

evenement onverminderd populair is bleek weer uit het aantal aanmeldingen ; 113 ASC leden namen de pijlen ter 

hand in een poging de felbegeerde wisselbeker in de wacht te slepen. 

Rond kwart over twaalf liepen de eerste fanatieke darters al zenuwachtig rond in het tot ‘dartcentre’ omgebouwde clubgebouw. Daar stonden 

achttien prachtige dartbanen klaar voor de grote wedstrijd. Maar liefst 113 deelnemers hadden zich vooraf opgegeven om een gooi te doen 

om de opvolger te worden van de winnaar van 2013: Geralt Weijdeman. Illustere namen zoals: Ferrari, The Pioneer, Vierdalli en The Third Half 

Champion bewezen dat het toernooi door elke deelnemer wel heel serieus werd genomen. 

Verdeeld over 32 poules en 18 banen begonnen rond de klok van enen de poulewedstrijden. Al snel werd de eerste 180`er genoteerd door Emiel 

Slot. Onder deskundige leiding van wedstrijdleider Antoine Feijen verliepen  de poulewedstrijden zeer soepel en kon in de loop van de middag 

de balans opgemaakt worden om te bepalen wie er naar de verliezersronde of naar de winnaarsronde door mochten. Onverwachte talenten 

openbaarden zich, sommige dromen vielen in duigen maar de meeste favorieten voor de eindzege maakten hun faam waar en streden verder 

in de winnaarsronde.  

In de verliezersronde rechtten de spelers hun rug om hun enigszins geknakte ego op te vijzelen en via het knock out systeem de finale te halen. 

Na een spannende serie partijen bleven er 2 cracks over. Chiel ‘Halvie’ Westerhof moest in de finale af zien te rekenen met Daniel ‘Mastodonto’ 

van Oenen en deed dat vervolgens ook.  In de winnaarsronde mochten uiteindelijk 4 topfavorieten tegel elkaar aantreden in de halve finale. 

In een decor zoals we die kennen van de grote Engelse toernooien nam meervoudig winnaar Arjan ‘The Big Boss’ Bosch het op tegen Sander 

’Bakkie’ Bakhuis. In een best of 7 serie won Bakkie de eerste 4 sets waarmee hij zijn plek in de finale veilig stelde. De andere halve finale ging 

tussen Wouter Stel en Chiel Pasman . Ook in deze halve finale waren er 4 achter elkaar gewonnen sets en wel voor Wouter.  

Na een grandioze opkomst, inclusief escorte van 2 bevallige ASC dames, begonnen Bakkie en Wouter aan de finale. Wouter gooide zijn dubbels 

uitstekend en stond al snel op een ruime voorsprong van 5 gewonnen sets tegen 1 set voor Bakkie. Aangezien de finale een best of 11 wedstrijd 

was zou Wouter aan nog 1 gewonnen set genoeg hebben voor de titel maar door een ijzersterke comeback van Bakkie werd de stand nog 5 

tegen 4. In de 10e set sloeg Wouter echter alsnog toe en legde hij beslag op de titel en bijbehorende wisselbeker. Deze hoofdprijs was met een 

vooruitziende blik door de activiteitencommissie uitgezocht; hij won namelijk een gourmetSTEL.

Darts: Stel te sterk voor Bakhuis
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• 5000 m2 tuincentrum
• allerlei containerplanten
• potten en manden
• bestratingsmateriaal
• tuinaanleg en onderhoud
• 15 modeltuinen
• zelfpluk fruittuin
• 18 hole’s minigolfbaan

Welsummerweg 14-b  -  Dalfsen  tel 431620

bekijk ook onze website

www.jopiesgroenewereld.nl

Agrarisch loonwerk

 Grondwerk

  Containers

   Levering van zand, grind etc. 

    Cultuurtechnisch werk

     Riolering

    Bestrating

   Zeefwerk

  Sloopwerk

 Verreiker

Rietmansweg 5  /  7722 KK Dalfsen
www.pekkeriet.nl  /  info@pekkeriet.nl

t 0529 - 43 50 50

Ian van Eerbeek is speler van 
D1, en op trainingsavonden helpt 
hij als assistent-trainer bij de 
manschappen van F1. Hoewel 
Van Eerbeek nog een pupil is, is 
hij nu het voetballende talent van 
vader Richard al voorbijgeschoten. 
Op deze foto houdt hij zijn oog 
scherp op de bal. Maar weet je 
achter welke witte cirkel het leder 
verstopt is? Mail je antwoord 
naar arjanbosch@hotmail.com of 
wouterdijk@hotmail.com en win! 
Bij de vorige ‘Waar is de Bal’ was 
het goede antwoord trouwens E.

Waar is de Bal?

“De salto ging goed, de landing was goed, maar toen ging het mis. Waarschijnlijk was mijn voet 

iets te ver in de mat gezakt en draaide ik daarna te snel weg”, vertelt Dewi Kragt over haar 

onfortuinlijke gymles van woensdag 22 januari jl. op het Vechtdal College.

Het gevolg van de salto resulteerde in drie operaties 
binnen een week en een verblijf in de Isala Klinieken 
van anderhalve week. In Dewi’s linkeronderbeen 
waren in scheen- en kuitbeen zes (spiraal)breuken 
geconstateerd, (breuken die zich vooral voordoen na 
dergelijke verdraaiingen).

 

Na de eerste operatie, waarbij twee pennen in haar 
been werden gezet volgde al snel een tweede. In Dewi’s 
onderbeen had zich namelijk het compartimentsyndroom 
ontwikkeld, en dit vereist een snelle behandeling omdat 
dit syndroom de doorbloeding en de zenuwvoorziening 
in het spierweefsel ernstig kan belemmeren. Om dit te 
verhelpen moest de wond weer open worden gemaakt 
en werd er een veter aangebracht - die iedere dag 
een stukje werd aangesnoerd - zodat de wond weer 
zou dichten. De derde operatie was nodig om de wond 
te hechten waarna ze een paar dagen later naar huis 
mocht. 

Wat een pech, vooral als je graag weer wil voetballen. 
Het team waar Dewi in zit, meisjes C, is net naar de 
hoofdklasse gepromoveerd. Logisch dat je dan weer 
zo gauw mogelijk op het veld wil staan. Ook school 
gaat ze zo snel mogelijk hervatten, maar dat zal eerst 
met behulp van een rolstoel moeten.

Heel veel succes en sterkte!
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Clubsupporter in hart en nieren
Thuis heeft hij een abonnement op FOX, maar meestal gaat het beeld na een half uur al op zwart. Geef Arno Sandink maar de 

charme van het amateurvoetbal, waarbinnen  hij tot de harde kern van ASC’62 behoort. „Als je alle wedstrijden van het seizoen 

ziet mag je over voetbal meepraten.”

GERNER -  De voorzet is haarscherp, en Arjen Stokvis staat op de juiste positie om de bal kiezelhard achter de kansloze doelman van de Zwolsche 

Boys te knikken. Die heeft het nakijken, en als een blauwwit vreugdedansje bij de cornervlag in gang wordt gezet, grijpt Arno Sandink naar 

de microfoon. Vingervlug zet-ie een riedeltje op zijn telefoon in gang, waarna een stijlvolle symfonie via de luidsprekers op sportpark Gerner 

neerdaalt. „En, in de 52ste minuut, is het 2-0, doelpuntenmaker, Arjen Stokvis!”, informeert Sandink de supporters, met luide stem. Maar 

het ritueel op deze ijzig koude zaterdagmiddag is nog niet voorbij, want niet alleen de achterban van ASC’62 wil goed op de hoogte worden 

gehouden, ook de 234 followers van Sandink op twitter hebben recht op informatie. En dus gaat het bericht richting de sociale media, waar de 

hashtags ‘amatweet111’ en ‘svlive’ voor het sneeuwbaleffect zorgen. „Je probeert op die manier toch je steentje bij te dragen aan de publiciteit”, 

legt Sandink uit, als de bal inmiddels weer rolt, voornamelijk op de helft van de tegenstander. „Het leuke is dat je als vaste supporter van het 

eerste elftal inmiddels ook veel aanhangers van de tegenpartij leert kennen.” Een kleine reünie dus, iedere zaterdag als de scheidsrechter om 

14.30 uur voor het eerst op z’n fluit blaast. 

Sandink hing in een ver verleden zijn schoenen al aan 

de wilgen, de lol was eraf, onder meer door meerdere 

blessures. Maar zijn liefde voor het blauw en het wit 

ging met het opruimen van de kicksen niet verloren. 

„Het eerste elftal, daar ben ik me toen op gaan richten. 

En dat team volg ik al heel wat jaartjes, samen met 

mijn maatje Gert (Buitenhuis, red.) en Jurrie (Van 

Keulen, red.). Thuis én uit, je leert de ploeg echt 

kennen, en maakt de ontwikkeling van de spelers van 

dichtbij mee. Dat is het mooie, en al die sportparken 

natuurlijk. De mooiste wedstrijd was uit tegen AZSV. 

Compleet van de mat gespeeld worden, maar toch 

met 1-3 winnen.” Dat Sandink een graag geziene 

gast is, bleek een week eerder al. ASC’62 speelde op 

het kunstgrasveld, dat nog altijd de foeilelijke naam 

‘F’ draagt, tegen Enter Vooruit. Grappen en grollen 

langs de lijn, tussen supporters van beide ploegen 

die inmiddels bekenden van elkaar zijn. Maar de lach 

trok al snel van de Tukkerse gezichten, toen ASC’62 

in een hopeloos half uurtje een 3-0 voorsprong 

nam. Het geplande interview in de rust kon niet 

doorgaan, aangezien Sandink bij binnenkomst in het 

clubgebouw gelijk rechtsaf de bestuurskamer indook, 

om zijn meningen met anderen te delen. „Ik moet me 

daar dan toch even laten zien. Dat kan ook, als je alle 

wedstrijden van het seizoen ziet mag je over voetbal 

meepraten.”

        
    [Lees verder op volgende pagina]
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Charme van amateurvoetbal is veel waard
Vervolg van vorige pagina - Overigens weet de geboren en getogen Dalfsenaar best te vertellen hoe het er aan toe gaat in de bestuurskamers, 

waar na afloop de discussies over buitenspel en de bitterballen gelijk opgaan. „Ik ben voorzitter geweest van de activiteitencommissie, en dan 

maak je toch deel uit van het bestuur. Niet dat ik verstand heb van voetbal hoor, schei uit. Thuis hebben we een abonnement op FOX, maar dat is 

voor mijn vriendin, die kijkt meer voetbal dan ik. Laatst was PEC op televisie, heb ik hem na een half uur afgezet.” Nee, voor Sandink is de charme 

van het amateurvoetbal heel wat meer waard. Waar langs de lijn gemopperd wordt, maar na afloop gezamenlijk gerstenat naar binnen wordt 

gegoten. Hij diende ten tijde het kabinet Van Keulen I, een volgens hem fijne ‘minister-president’. Aangezien ook Bert Visscher in die periode 

als voorzitter voetbalzaken actief was, kan Sandink als geen ander beide presessen met elkaar vergelijken. „Met Jurrie heb ik altijd goed kunnen 

opschieten, die heeft zoveel goed werk verricht. Wat mij betreft had hij wel voorzitter mogen blijven, maar ook ik begrijp dat het na tien jaar 

tijd is voor een ander. Dat vindt hij zelf ook, ongetwijfeld.” Over Visscher alleen maar lovende woorden. „Hij moet doorgaan zoals-ie het toen als 

voorzitter van voetbalzaken ook deed. To the point, direct en duidelijk. Dan heb ik er alle vertrouwen in dat het goed gaat komen met de club.”

De wedstrijd op het hoofdveld blijft tot het einde spannend, een 

spits van de Zwolsche Boys knalt vanuit een schier onmogelijke 

hoek binnen. Het lijkt een kwestie van tijd voor alsnog de 2-2 

binnenvalt, maar na wat hachelijke momenten volgt het bevrijdende 

eindsignaal. Voor Sandink is de zaterdag dan geslaagd, een betere 

afloop dan zijn eigen voetbalcarrière. Die was gezellig, maar niet 

meer dan dat. „Ik heb het tweede gehaald, daar ben ik trots op. En 

me altijd sportief gedragen, op één moment na. ‘Doe dat nu niet’, 

riep leider Ronald Stokvis vanaf de kant, maar het was al te laat. Ik 

was die speler zo zat, dat ik hem keihard onderuit ‘geraggeld’ heb. 

Met een rode kaart én een strafschop als gevolg. Tja, dom, ik kan 

er niets anders van maken.” Waar de stoppen op die betreffende 

zaterdag dan even doorsloegen, wikt en weegt Sandink nu alles 

voor-ie een beslissing neemt. Over de slotvraag, of hij zichzelf ooit 

opnieuw in het bestuur ziet, moet hij dan ook even nadenken. „Het 

is de vraag of ík het wil. Een nieuwe periode in het bestuur? Ja, ik 

zeg maar gewoon ja. Ja!”         

Ook Arno Sandink ontkomt niet aan een rits pittige dilemma’s. Met hem is afgesproken dat hij één keuze niet hoefde te maken, en dat hij er een 
mag toelichten. Sandink kon helaas niet kiezen tussen Herben Scherpenkate of Jan Wittenberg, met de rest had hij minder moeite.

Speler - Toeschouwer      Kunstgras - Natuurgras 

Bomenkap - Bomenbehoud*     Wel naar Sotsji - Niet naar Sotsji

Marcel Waaijer - Freddy Smit     Feyenoord - Ajax

PEC - Go Ahead Eagles      Derksen - Vermeulen

Genee - Van Gelder       Hiddink - Van Gaal

Verlinde - Hoes       Ronaldo - Messi

* Helemaal van de zotte hier in Nederland, het behouden van die oude zooi. Mijn voorstel voor de Rechterensedijk is kappen van de bomen, twee 
nieuwe rijen planten en de weg verbreden. Van het hout kunnen we mooi banken, landafscheidingen of vangrails maken. 

“Met Jurrie heb ik altijd goed kunnen opschieten, die heeft zoveel goed werk verricht. Wat mij betreft had hij 
wel voorzitter mogen blijven, maar ik begrijp ook dat het na tien jaar tijd is voor een ander”
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De ASC’62 nieuwsbrief is niet alleen voor het voetbalvolk, maar ook door het voetbalvolk. Dit klinkt echter 

gemakkelijker dan dat het is. Want vind maar eens vrijwilligers die graag in de pen klimmen. Om die reden 

zetten we een beetje druk op de ketel. Elke keer schrijft iemand, Teun van de Kamp in dit geval, een stuk en 

wijst diegene een lid van ASC’62 aan die het vervolg moet schrijven. De enige regel is dat het stuk tussen de 

300 en 350 woorden moet bevatten.   

Bedankt Robbie Hoekman voor je loepzuivere voorzet. Ik neem de bal met veel souplesse 

aan. Mijn naam is Teun van der Kamp. Ik ben 35 jaar en speel op dit moment in heren 5. 

Ik ben in de F-jes begonnen met voetballen en heb alle jeugdteams van ASC doorlopen.

Ik was helaas niet gezegend met veel voetbaltalent, maar ik heb veel kunnen compenseren 

met doorzettingsvermogen en de trouwe opkomst op de trainingen. 

Daarvoor wil ik alle (jeugd)trainers bedanken. Ik heb veel van jullie geleerd. Dit heeft er 

uiteindelijk toe geleid dat ik een aantal jaren met veel plezier in het 2e  elftal heb mogen 

voetballen.  Daarna een paar mooie jaren in heren 3 en heren 4, waarna ik nu in heren 

5 ben beland.  Wat een gezellige groep is met een goede mix van jong en oud.  Naast 

het voetballen sta ik regelmatig achter de bar in het clubgebouw en geef ik dames 2 en 

3 training. In het dagelijks leven ben ik vertegenwoordiger bij Van Triest veevoeders. 

Daarbij bezoek ik melkveehouders om onder andere restproduct van de bierbrouwerij, 

genaamd bierborstel, te verkopen. En dat bevalt me prima.

Ik geef de voorzet aan Anneloes Zomerdijk. Voor velen binnen de vereniging een onbekende, maar zeker de moeite waard om te leren kennen.
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In de rubriek “Trainerspraat” presenteren wij ditmaal Erwin van Veen; Hij is trainer van Meisjes B1, en is de afgelopen vijf jaar 

al vier keer kampioen geworden met een team waar hij trainer van is .

Waar PSV-Trainer Philip Cocu met moeite puntjes weet binnen te 

sprokkelen, zijn er op lokaal niveau mensen die de wind aanzienlijk 

meer in de rug hebben. Want in vijf jaar tijd vier keer kampioen 

worden, daar kun je mee thuis komen. Erkend scheidsrechter Peter 

van Veen kan trots zijn op zijn zoon Erwin; onlangs  werd hij namelijk 

voor de vijfde keer kampioen. Ditmaal met Meisjes B1. 

Het geheim van Erwin is plezier en zelfvertrouwen, het resultaat komt 

daarna volgens hem vanzelf wel. “Als trainer probeer je natuurlijk wel 

zoveel mogelijk invloed te hebben op het resultaat door het juiste 

systeem te kiezen; een systeem dat bij het team past. Vanwege 

de snelle meiden die we tot onze beschikking hebben en de vaak 

statische achterhoedes waartegen we spelen kies ik al een geruime 

tijd voor 4-4-2.” Op de vraag waar Erwin het meest van geniet als 

trainer heeft hij een duidelijk antwoord klaar: “Elke overwinning is 

mooi, elk kampioenschap is geweldig maar het allermooiste is een 

op de training uitgebreid getrainde aanval op zaterdag  omgezet zien 

worden in een doelpunt.”

Als trainer van Meisjes B1 is het de taak om de meiden klaar te stomen voor Dames 1. Inmiddels is er al één speelster doorgeschoven naar 

het team van Erik Laarman en Sander Volkerink. Erwin heeft de laatste tijd veel opgelet hoe Laarman en Volkerink bij Dames 1 een mooie 

combinatie neerzetten van conditie en tactiek. Zo wordt zijn bagage als trainer steeds verder uitgebreid. Een training in elkaar zetten gaat hem 

dan ook steeds makkelijker af. Afhankelijk van het aantal speelsters selecteert Erwin het liefst een conditievorm, positiespel, afrondoefening 

en ter afsluiting een grote partij. Oefeningen worden dan opgezocht op internet of hij haalt jeugdherinneringen op van vroeger. “Het is niet 

zo dat ik vroeger de oefeningen in een kladblokje opschreef zoals bijvoorbeeld Marco van Basten dat deed, zeker niet. Ik heb wel hele goede 

jeugdtrainers gehad met leuke trainingsvormen welke ik onthouden heb, onder andere Egbert Boa, Dick en Gerrit Pasman en Johan Holsappel 

hebben mij gevormd als voetballer.”

In de toekomst kijken wil Erwin nog niet echt, als trainer wil hij het voornamelijk zo leuk mogelijk houden, zo zit de voetballer Van Veen ook in 

elkaar.  Dat hij veel over heeft voor zijn elftal blijkt wel uit de laatste opmerking: “Op dit moment heb ik het erg naar mijn zin bij het hoogste 

meisjesteam. Wanneer we met de meiden ver weg moeten dan gaan de meiden voor en voetbal ik zelf niet. Van elke wedstrijd die ik coach krijg 

ik echter ook wel weer erg veel zin om zelf de wei in te gaan.” De mannen van Heren 7 moeten het dus soms doen zonder voorhoedespeler Van 

Veen, al schuift Erwin daarna toch graag aan bij de jongens. “Heren 7 is een erg gezellig team, wanneer ik op het eind van de zaterdag een 

biertje met de jongens drink dan is de zaterdag voor mij helemaal compleet.” 

Het komende half jaar speelt Meisjes B1 in de hoofdklasse, ze beginnen weer van voren af aan. We zijn benieuwd of titel vijf aan het palmares 

van Erwin wordt toegevoegd.

“Wanneer ik op het eind van de zaterdag een biertje met de jongens drink dan is de zaterdag compleet”
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De redactie van de nieuwsbrief heeft opnieuw een puzzel gefabriceerd. Deze keer ligt de aandacht op de 
wereldkampioenschappen, aankomende zomer in Brazilië. Elk nummer correspondeert met een voetballer die 
waarschijnlijk actief zal zijn op dit mondiale toernooi. Om het wat makkelijker te maken staan achter elk nummer 
een paar korte tips over de betreffende speler. De letters in de blauwe vakjes vormen samen de achternamen 
van twee voetballers in de eredivisie. De één is een verdediger, de ander een aanvaller, en in een derby staan ze 
tegenover elkaar. Het WK gaan ze naar alle waarschijnlijkheid niet halen. Succes! Oh ja, bij de oplossing krijg je 
alvast een H en een G cadeau, die samengevoegd moeten worden met de achttien bij elkaar te puzzelen letters. 
Stuur je oplossing naar arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@hotmail.com. De oplossing van de vorige keer was 
Toivonen en Havenaar.
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MIDWINTERPUZZEL

Across

4. Spanje - Juventus - Aanval

5. Ghana - Schalke ‘04 - middenveld

6. Rusland - CSKA Moskou - Doel

7. Brazilië - Barcelona - Aanval

9. Duitsland - Arsenal - Verdediging

12. Griekenland - Celtic - Aanval

14. Italië - AC Milan - Aanval

15. Zwitserland - Eintracht Frankfürt - Middenveld

16. Frankrijk - Tottenham Hotspur - Doel

Down

1. Engeland - Liverpool - Aanval

2. Portugal - Real Madrid - Verdediging

3. Argentinië - Manchester City - Verdediging

8. Nederland - AS Roma - Middenveld

10. Australië - PEC Zwolle - Verdediging

11. Kroatië - Panathinaikos - Middenveld

13. België - Manchester United - Middenveld



In de winterstop verlaten de E- en F-pupillen van ASC’62 het groene gras van buiten en ruilen dit in voor de harde, blauwe 

ondergrond van de zaal. Er wordt in poules van 5 á 6 teams gestreden om het zaalkampioenschap. Tegen elke tegenstander 

wordt 2 of 3 keer gespeeld, in iedere week een andere zaal. Elke week worden per team 2 wedstrijden gespeeld en in veel 

poules blijft het enorm spannend. De aanvangstijd is steeds anders: van half 8 vertrekken tot pas om 1 uur aanwezig zijn, het is 

allemaal mogelijk in het zaalvoetbal. Wat de spelers daarvan vinden? Die vinden het allemaal prima, zolang er maar gevoetbald 

kan worden. Voor ouders en leiders is het soms wat lastig, zo midden op de dag.  

We volgen E1, daar staan de eerste twee speeldagen vooral in het teken van wennen. Het is wennen aan de ruimtes, wennen aan de bal en 
wennen aan de ondergrond. Een wedstrijd van 18 minuten lijkt kort, maar de spelers komen er snel genoeg achter dat dit in het begin toch al 
een hele opgave is. Wel gaan ze verder met hetgeen waar ze op het veld mee zijn geëindigd: winnen. In de eerste 4 wedstrijden wordt er 3 keer 
gewonnen en 1 keer gelijk gespeeld. Op de tweede zaterdag zijn de rood gelen van SV Dalfsen slachtoffer van het overtuigende spel van de E1. 
Deze zaterdag spelen we ook voor de tweede keer tegen Lemelerveld. In de eerste wedstrijd is een 2-0 voorsprong weggegeven, een mooie kans 
voor revanche. En die komt er. In een spannende tweestrijd komt de E1 als sterkste bovendrijven en wint terecht met 2-1.

Hierna komt het echte zaalvoetbal er steeds 
meer in en kan je duidelijk zien dat de jongens 
eraan beginnen te winnen. In het derde van 
de in totaal vier voetbalweekenden, kan er al 
een greep worden gedaan naar de macht in 
poule E10. Hoonhorst en JVC Dedemsvaart E1 
zijn de tegenstanders en kunnen allebei op 6 
punten gezet worden. De E1 begint tegen JVC, 
op het veld de nummer 13 in de hoofdklasse 
en daarom favoriet in deze poule. Er is goed te 
zien dat de jongens de zaal inmiddels gewend 
zijn. Vooruit verdedigen, omschakelen en 
durven voetballen is het belangrijkste wat 
er is in de zaal vandaag. JVC wordt dan ook 
van de mat geveegd met 3-0. Een terechte 
en duidelijke overwinning voor E1. Hierna 
kunnen ze ook afstand nemen van Hoonhorst 
E1. Hoonhorst wordt teruggedrongen en met 
2 ‘tikki takka’- aanvallen wordt de defensie van 
de groen witten opengespleten: 2-0. Hierna 
kan er nog weinig mis gaan en de eindstand 
is dan ook 4-1.  Met nog 2 wedstrijden voor 
de boeg, is het eerste zaalkampioenschap van 
ASC’62 een feit, dat wordt gepakt door de E1!

 

Zaal is toch wel speciaal
16 NIEUWSBRIEF ASC’62 Editie februari 2014



Voor de winterstop zijn intrede zou doen, stonden er nog drie competitiewedstrijden gepland. De eerste van deze reeks was 
een uitwedstrijd tegen Kloosterhaar en eindigde in een deceptie. De punten bleven in Kloosterhaar en de credits gingen ook 
naar ze uit. Gedurfde taktiek toegepast en de Dalfsenaren op nagenoeg alle fronten afgetroefd. De derde nederlaag op een rij, 
ditmaal 4-0, was een feit en inmiddels was men afgezakt naar een achtste plaats op de ranglijst.

Vanaf de decembermaand keerde het tij. Eerst kwam Olympia ’28 op bezoek, dat op het kunstgras in Dalfsen een afgeschminkt werd. De cijfers 
6-0 waren alleszeggend. Grote man aan de kant van ASC ’62 was Joren Drost. Hij was bij alle zes de doelpunten betrokken. Een week later stond 
de uitwedstrijd tegen Hulzense Boys op de rol. Een wedstrijd met twee gezichten, een prima spelend ASC in de eerste helft en een dominant 
Hulsen in de tweede. De eindstand was met 2-2 dan ook terecht.

Vanaf 9 januari werd de draad weer opgepakt met drie oefenwedstrijden in 5 dagen, Vitesse ’63 (van oud ASC ’62 2 trainer Johan Knoll) werd 
met 6-0 huiswaarts gestuurd. Tegen Rouveen peurde ASC er in de laatste seconde een 1-1 uit en bij Hollandscheveld werd met 3-1 gewonnen. 
Men was klaar voor de hervatting van de competitie.

Op 18 januari de eerste wedstrijd van de tweede helft van de competitie. Logischerwijs was De Weide in Hoogeveen de tegenstander. De rust 
leek bereikt te worden met 1-1 en 11 tegen 11. Coen kreeg echter op slag van rust een direct rode kaart en er was werk aan de winkel voor 
het technisch duo Waaijer/De Velde. Een spits werd geofferd voor een middenvelder en ASC ging doen waar men over het algemeen goed in 
is. Dichtspijkeren en vlijmscherp counteren. De 1-2 kwam dan ook al 7 minuten na rust op het scorebord. Domper twee van de middag was het 
uitvallen van doelman Roeberts, die in de 5e minuut nog een penaly had gestopt. Hij werd vervangen door Mark van Lethe met nog een minuut 
of 25 op de klok. Achterin kwam men niet meer in gevaar en voorin werden de Drentenaren getrakteerd op nog drie doelpunten, uitslag 1-5.

Een week later de thuiswedstrijd tegen Enter Vooruit. Deze wedstrijden staan over het algemeen bol van het spektakel en ook deze editie bood 
weer voldoende. De gasten uit Enter schoten uit de startblokken en zetten ASC met furieus aanvallend spel vast op eigen helft. Maar zoals 
wel vaker was ASC deze middag dodelijk effectief. De eerste de beste uitval was meteen raak. Een mooi aangesneden voorzet van Piet werd 
door Matthijs op waarde geschat en binnengeknikt. Op kwartiertje later was het Chiel die verwoestend uithaalde van een meter of 25 en de 
bal in de linkerbovenhoek zag verdwijnen. Voor rust werd het zelfs nog 3-0 door gegrabbel van de Enterse keeper op een krulbal van Piet. ASC 
leek de wedstrijd de tweede helft gemakkelijk uit te kunnen spelen, maar moest in de slotfase toch nog billenknijpen toen Enter de laatste 10 
minuten twee maal scoorde en diep in blessuretijd dichtbij de verdiende gelijkmaker kwam. Men keerde gedesillusioneerd huiswaarts met een 
3-2 nederlaag. 

Met 4 uit 10 startte de ploeg aan de volgende klus, thuis tegen de Zwolsche Boys. Inmiddels was het een slagveld geworden in de selectie met 
blessures en er moest in de basis een beroep worden gedaan op Harrie Kiezebrink en Jan Willem Wennemars van het tweede. Daarnaast werd 
ook Daan - die de avond ervoor huiswaarts was gekomen van een skivakantie - gevraagd om de basis te versterken. Een dikke pluim voor deze 
heren, maar ook voor de rest van de ploeg. De punten bleven in het Vechtdal, Zwolsche Boys werd met 2-1 naar huis gestuurd. Inmiddels staat 
ASC op een mooie 5e plaats en de koplopers zijn weer in het vizier, het gat naar de 1e plaats is slechts 5 punten. Wie weet wat voor moois er 
nog volgt dit seizoen.

  
Heren 1 heeft koplopers weer in  vizier
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Voor de rubriek ‘Gast op Gerner’ ontvingen we opnieuw een oud-lid uit het gehucht Oudleusen, bekend van o.a. Mansier, De 

Wiekelaar en ondernemer Dirk Wennemars.  René Zandink is zijn naam, binnen onze club ook wel bekend als ‘Zandbak’. Dat 

René veel plezier heeft gehad in zijn tijd bij ASC’62 is een understatement, ‘goh, wat heb ik gelachen op Gerner, ik mis het toch 

wel een beetje hoor, die kleedkamerhumor en de teamprestaties met z’n allen’. 

Tegenwoordig vult René zijn zaterdagen anders in. Hij helpt graag op de boerderij van zijn ouders, favoriete activiteit is dan melken. “Zonder 
machine, gewoon lekker ouderwets, mooi joh”. Behoefte om terug te keren op het veld is er niet, daar heeft hij gewoon geen zin in. Terugblikken 
wil echter hij maar al te graag.

Na drie wedstrijden als voetballer actief te zijn geweest was de keuze snel gemaakt, keeper zijn is wat hij leuk vond, Ed de Goeij was zijn grote 
voorbeeld. “Op school was ik ook altijd de keeper. We hadden een mooi groepje voetballers bij elkaar; Joost Holsappel, Stefan van der Veen 
en Mark Holsappel. Zij waren de voetballers, ik de keeper. Die jongens konden een balletje trappen hoor, Stefan zat later bijvoorbeeld bij de 
regionale selectie van de KNVB. Overuren hebben we gedraaid op het veldje bij De Cazemier.” 

Waar de rest vanaf de F-jes direct tot de selectie-elftallen behoorde was Zandink een laatbloeier. Het meeste heb ik geleerd van de jaren in de 
C’s. Ik zat twee jaar in C3 en één jaar in C2. Het waren niet de beste elftallen, voor mijn ontwikkeling als keeper was het echter wel goed. Ik 
kreeg meer ballen op doel dan een gemiddelde andere doelman, kon elke week aan de bak.” Het eerste selectie-elftal waarin ik heb gezeten was 
D1, hierna ging ik naar de C’s, daarna ging ik van B2 naar B1 en vervolgens direct door naar A1. 

Twee kampioenschappen heeft René mogen vieren. “In de D1 
onder Egbert Bos en in de B1 onder Wim van Pijkeren. Twee goede 
trainers overigens. In de A1 zijn we ook bijna kampioen geworden, 
tweede werden we uiteindelijk. Het is jammer dat het grootste 
talent van onze lichting, Gerben Wennemars, direct overgeheveld 
werd van de B1 naar het eerste, met hem erbij waren we zeker 
ook in A1 kampioen geworden.” Naast kampioenschappen heeft 
Zandink in B1 bijna nog de Vechtdalcup gewonnen.  “Ik mocht 
echter niet meer meedoen in de finale. C1 had een geblesseerde 
keeper en ik was zijn vervanger. In dat duel kreeg ik rood voor 
het neerhalen van een doorgebroken speler, met als gevolg dat 
ik geschorst was voor de finale van mijn eigen team. Ontzettend 
balen, daar ben ik echt een tijdje goed ziek van geweest.” Van 
het team is uiteindelijk weinig overgebleven. Niemand zit meer op 
voetbal, een aantal jongens heeft een tijdje in het eerste gespeeld 
maar is daarna ook gestopt, “mentaal was het geen goede groep, 
we waren te veel einzelgängers.”

Het kampioenschap in de B1 was een mooi feestje, trainer Wim van Pijkeren was op een gegeven moment zelfs zo dronken dat hij zomaar 
van zijn bankje afviel. “Een wonder dat hij heel is thuis gekomen destijds, haha”. Van Pijkeren kon Zandink wel scherp krijgen; “op een 
dinsdagavondtraining liet hij ons weer eens rondjes lopen, omdat ik te langzaam liep moest de rest van het team een aantal rondjes extra lopen, 
dit pikte ik natuurlijk niet, ‘bekijk het maar, ik ga naar huis’ zei ik, en liep richting de kleedkamers. Wim kwam gelukkig snel achter me aan, hij 
had wel een keeper nodig voor het afronden. Johan Holsappel deed het later beter, die liet het team rondjes lopen terwijl ik keeperstraining had.”  

In zijn seniorentijd heeft Zandink twee keer in het doel van het eerste elftal gestaan. Cijfers wijzen uit dat dit geen onverdeeld succes was. “De 
eerste keer kreeg ik er 4 om de oren tegen SCD uit Dedemsvaart, de tweede keer 6 tegen DES uit Nijverdal. Gemiddeld 5 tegen per wedstrijd, 
ik denk niet dat veel andere keepers dat kunnen zeggen.” Bijna kwam er een derde keer. “Ik heb ongeveer 2,5 jaar op de bank gezeten als 
reservekeeper bij het eerste. Herman van den Belt was op een gegeven moment trainer van het eerste elftal, we hadden een uitwedstrijd, 
ik weet niet precies meer waar, maar er moest in ieder geval gewisseld worden. ‘jij, ga maar warmlopen’ zei Van den Belt. Ik heb maar snel 
mijn keepershandschoenen laten zien, het was namelijk een veldspeler welke gewisseld moest worden. Van de derde keer is dus geen sprake 
gekomen.” 

Na één jaar vaste keeper van het tweede elftal te zijn geweest in de senioren is Zandink gestopt met voetballen. Hij is nog twee jaar de assistent 
van Johan Holsappel geweest als grensrechter van B1 om een beetje fit te blijven. Uiteindelijk is hij daar ook mee gestopt. ASC’62 volgt hij nu 
via zijn vrienden, een aantal voetbalt in het eerste elftal. Zo blijft hij op de hoogte van het reilen en zeilen binnen de club. “Af en toe een potje 
voetbal kijken is leuk om te doen, we hebben een mooie club waar we best trots op kunnen zijn vind ik, veel leden en het is altijd gezellig in het 
clubgebouw. Op die momenten voel ik me letterlijk een ‘Gast op Gerner’. 
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GAST OP GERNER



Pleyendal 6  •  Dalfsen  •  Tel. 0529 435720
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Naam: Hannah Askes

Bijnaam: Hannihannah (red. de kapper van 
het Nederlands elftal) en Hannaast (ook een 
spits mist wel eens)

Geboren: 22-09-1987 in Dalfsen

Woonplaats: Na een kort uitstapje naar 
Aruba en Zwolle ben ik nu weer terug op het 
oude nest in Dalfsen

Beroep: Juf op de Zuidster in Zwolle

Partner: Vacature nog vacant. Suggesties 
zijn altijd welkom! (red. telefoonnummer bij 
redactie bekend)

ASC’er sinds: Officieus: vanaf mijn 
geboorte. Officieel: ergens in 1994 volgens 
mij.

Positie: In het veld: spits; in het 
clubgebouw: aan de kop van de damestafel 
naast de bar.

Club Nederland: Geen voorkeur, ik vind het 
leuk als een club wint waar je het niet van 
verwacht. Als ADO wint van Feyenoord kan ik 
mijn glimlach niet onderdrukken.. Ajax moet 
ook niet weer kampioen worden, tijd voor een 
andere club.

Club buitenland: Geen idee, zoveel 
interesseer ik me niet in voetbal.

Stadion: Stadion? Liever het station, Het 
Oude Station wel te verstaan. Een stadion is 
mij veel te koud.  Ik geef de voorkeur aan de 
samenvattingen op tv, lekker warm en mooi 
snel.

Tenue: Blauw-wit uiteraard.

Jeugdidool: Idolen, Bassie en Adriaan, 
vooral de aflevering met ’Dos calvados’ 
en ‘Yosimity’. En natuurlijk Ovide en zijn 
vriendjes. 

Televisie: Grey’s Anatomy en Wie is de Mol. 
Goede tijden slechte tijden kan ik niet uit 
staan.

Internet: Google. Ik internet niet zo veel, als 
ik naar iets op zoek ben dan google ik het en 
heb ik het zo gevonden.

Tijdschriften: Yoga en de ASC-nieuwsbrief 
natuurlijk.

Krant: Handig om op je vloer te leggen als je 
je muren gaat schilderen, maar ik ben geen 
krantlezer

Vakantie: Heerlijk! Het liefst zo vaak 
mogelijk, naar een ver, warm oord. Al is 
het wintersporten ook wel een hele leuke 
vakantie besteding. Verder ben ik 3 wezen 
backpacken met mijn allerliefste zusje in 
Nieuw-Zeeland, Australië, Singapore, Maleisië, 
Bali (red. dan baalie) en Hawaï. Ook heb ik 
nog twee jaar op Aruba gewoond en een 
jaartje in Zwolle.

Waar doe je de boodschappen: Jumbo, ik 
ben ook een ‘scanner’.

Eten: Pizza salami is altijd goed! Italiaans 
eigenlijk ook wel, Mexicaans of een goede 
stamppot.
Restaurant: 

Trainer: Don Lejo van Dommelen, in zijn 
lange manen tijd.

Club-icoon: Ellen Gort, altijd wat te beleven 
met Ellen in de buurt! Daarom ga ik dan ook 
graag naar de Jumbo. 

Drank: Rosébier of Safari. 

Met wie zou je wel eens een dag willen 
ruilen: Floortje Dessing, de wereld rond 
reizen en de mooiste plekken ontdekken. 

Muziek: Van alles, veel afwisseling. Speel 
sinds kort ook gitaar, maar nog niet zo goed 
dat ik een mooie serenade kan brengen. 
Buffel is hiervan op de hoogte.

Droomvent: Ben ik nog niet tegen 
gekomen… 

Laatste keer dronken: Met de winterbbq 
van heren 5, bij gastheer Stille in de tuin. 
Was een mooie avond!

Uitgaan: Graag, ieder weekend. Al haken 
mijn vriendinnen nog wel eens af. Enschede 
vind ik een mooie stad om te stappen, 
Bloopers lukt me ook nog wel. Verder 
vermaak ik me Joost en Annemarie ook goed. 

Geloof: Licht Christen, eigen interpretatie. 
Wel bij de kerstnachtdienst geweest met Eva 
Dalhuisen, maar geen wekelijkse bezoeken.

Quote: Geniet niet met mate, maar met 
maten.

TV-analyticus: Wat?

TV-presentator: Linda de Mol, die geeft ten 
minste nog eens geld weg.

Welke overtreding ben je ooit begaan: 
Ik heb eens een geschiedenis tentamen gejat 
van de laptop van een leraar, …maar dat is 
geschiedenis.

Rechterensedijk: ‘Kappen’ met dat 
gezeur…. ‘Tijd voor vernieuwing, aldus de 
oma van Dirry’. Helemaal mee eens!
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DE ASC’ER: 



Ook de redactie van de digitale nieuwsbrief gaat helemaal mee met de nieuwste apps. Raad welke twee mensen hier geswapt zijn en win de 
titel van ASC’62 facefapper van de maand. Je kan je antwoorden doorgeven aan Arjan Bosch en Wouter Dijk via arjanbosch@hotmail.com of 
wouterdijk@hotmail.com 
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VACATURES
Vormgever nieuwsbrief
Voor mensen die graag willen bijdragen aan de vormgeving van 
deze nieuwsbrief. De huidige nieuwsbrief wordt opgemaakt in 
adobe indesign; enige affiniteit met dat programma is dus een 
vereiste.   

Voor meer informatie kun je contact opnemen met Wouter Dijk via het 
e-mailadres wouterdijk@hotmail.com

Fotograaf nieuwsbrief
Beschik jij over een fatsoenlijke camera en kan je hiermee (aardig) 
uit de voeten? Voor rubrieken als ‘lief en leed’,’kop ‘em in’ en ‘gast 
op gerner’ zijn we ook zoek naar een amateurfotograaf die het 
leuk vindt om sprekende foto’s van de geinterviewde personen 
te maken. Bij voorkeur kan je ook overweg met photoshop maar 
dit is geen must.  

Voor meer informatie kun je contact opnemen met Wouter Dijk via het 
e-mailadres wouterdijk@hotmail.com

WIE ZIJN DEZE MENSEN?
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 7 heren,- 3 dames,- 26 jongens- en 6 meisjesteams. Naast 

de actieve sporters heeft de vereniging vele vrijwilligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons 

sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in sociaal en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitganspunt 

van de vereniging is om met plezier de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op 

het behalen van prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de 

tegenstander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel”. 

CLUBINFORMATIE

BESTUUR VOETBAL 

Voorzitter:  Bert Visscher
   Wicherserf 25
   0529 43 2676

Secretaris:  Carolien Pasman
   Kievitsbloem 2
   0529 43 5606

Ledensecretaris: Elleke Laarman
   Gentiaan 1
   0529 43 3779

Voetbalzaken: André Ekkelenkamp

INFORMATIE OPZEGGEN VOETBAL
Voor 1 juli met een opzegtermijn van 4 weken (dus voor 1 juli) bij Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

VERHUIZEN
z.s.m. doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

LEDEN,- EN CONTRIBUTIEADMINISTRATIE
Voor aan,- en afmeldingen en alle overige wijzigingen: doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

BEHEERSCOMMISSIE

Voorzitter:  Henk Winkels
   Koezenkamp 7
   0529 43 4417


